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شکنکنیدپرسپولیسقهرماننیمفصلاست

در  حضورش  شایعه  جوانان  و  ورزش  وزیر 
انتخابات کمیته ملی المپیک را فعلا تکذیب کرد.

در  جوانان  و  ورزش  وزیر  سجادی  حمید 
درباره  کمان  با  تیراندازی  سایت  از  بازدید  حاشیه 
المپیک  ملی  کمیته  انتخابات  در  شایعه حضورش 
شرکت می کنید، عنوان کرد: خودتان می گویید 
اما  این حرف ها شایعه است  این لحظه  تا  شایعه! 
باید کمک کنیم انتخابات به صورت شایسته برگزار 

شود.
باصدریوهیاتمدیرهامورپرسپولیسرا

جلومیبریم
اتفاق جدیدی  آیا  اینکه  سجادی در خصوص 
قرار است در باشگاه پرسپولیس رخ دهد ادامه داد: 
در حال بررسی هستیم. با مشورت سرپرست باشگاه 
کار را پیش می بریم. هیات مدیره قرار بود هفته 
و  اضافه شوند  نفر  دو  یکی  و  تقویت شود  گذشته 
شکل  تا  شوند  کسر  مدیره  هیات  از  نفر  دو  یکی 
به  مدیره  هیات  بعد  شود.  تقویت  مدیره  هیات 
سرپرستی  تا  بگیرد  تصمیم  مشورتی  مرکز  عنوان 
ادامه پیدا کند یا مدیرعامل جدید معرفی شود. ما 
با صدری و همکاری هیات مدیره کار پرسپولیس 
با  ندارد. هر روز  بریم و مشکلی وجود  را جلو می 
صدری در تماس هستم. دو شب پیش هم در دفتر 
او  هماهنگی  با  کردیم.  برگزار  مفصلی  جلسه  ما 
کارها را پیش می بریم. پرسپولیس مشکلی ندارد. 
استقلال هم کار خودش را می کند و هر دو باشگاه 

مورد حمایت ما هستند.
در5روزمستنداتموردنظرایافسیرا

تهیهکردیم
کنفدراسیون  افزود:  جوانان  و  ورزش  وزیر 
استانداردها  بود  کرده  درخواست  آسیا  فوتبال 
این  شود.  تهیه  مستندات  یکسری  و  شده  رعایت 
فدراسیون،  روز در  و در 5  بود  بسیار سنگین  کار 
و  ورزش  وزارت  و  پرسپولیس  استقلال،  باشگاه 
جوانان انجام دادیم. باید دو تشکر ویژه انجام دهم؛ 
اول از دکتر امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه که 
کمک زیادی به ما کرد و در این باره حتما توضیح 
خواهم داد. از دکتر خاندوزی وزیر اقتصاد هم تشکر 
می کنم که در یک تلاش هر روزه زحمات زیادی 

کشید و بحث مالکیت مشترک را حل کردند.
بهمنمحرمانهگفتهبودندوضعیتسرخابی

هابحرانیاست
سجادی یادآور شد: دو وزارتخانه عضو مجمع 
تلاش  این  شدند.  استقلال  و  پرسپولیس  مالک  و 

قرار بود سالها انجام شود. اگر خاطرتان باشد وقتی 
دولت شروع به کار کرد در روزهای آغازین کار خبر 
محرمانه ای به من دادند که وضعیت پرسپولیس و 
به  ندارند؛  خوبی  شرایط  و  است  بحرانی  استقلال 
که  هایی  بدهی  دلیل  به  که  پرسپولیس  خصوص 
عنوان  به  را  این خبر  بود.  داشت شرایطش خاص 
خبر نگران کننده با خودم همراه داشتم اما آن را 
ماهه   3 مهلت  کردم.  آبروداری  و  دادم  نمی  جلوه 
عنوان  مهلت  این  در  اشتباه  به  که  گرفته شد  ای 
شد ما استانداردها را گرفتیم اما این مهلت 3 ماهه 
فوتبال  فدراسیون  با  من  بود.  مشکلات  حل  برای 
سی  اف  ای  های  خواسته  به  تا  کردم  هماهنگ 
نزدیک شود. نزدیک به 600 صفحه در این 5 روز 
کار  این  از 600 صفحه.  بیشتر  آپلود شد؛  و  تهیه 
واقعا سنگین بود. برای استقلال هم بیشتر از 500 
صفحه تهیه شد. من جا دارد از مدیریت استقلال و 

پرسپولیس تشکر کنم.
ازدبیرکلAFCخواستمازکناردوتیم

مردمیآساننگذرند
وی افزود: اینکه نگران سرپرستی پرسپولیس 
باید بگویم که کار به نحو احسن در حال  هستند 
باید از صدری و آجورلو تشکر  برگزاری است. من 
کنم. آن چیزی که از ما می خواستند انجام دادیم 
اما وزرای اقتصاد و امور خارجه خیلی به من کمک 
عزیزان  این  قدردان  باید  ورزش  جامعه  کردند. 
عزیزان  این  از  باید  ای  نتیجه  هر  از  خارج  باشند. 
نامه  نامه ای آمد. من  البته دیروز هم  تشکر کرد. 
ای در این روزها برای دبیرکل ای اف سی نوشتم 

و شرایط را شرح داده بودم. از آنها خواسته بودم از 
کنار این دو تیم مردمی به آسانی نگذرند.

خصوصیسازیدستورکنفدراسیونفوتبال
آسیانبودهاست

وزیر ورزش و جوانان درباره موضوع خصوصی 
سازی سرخابی ها، گفت: بحث خصوصی سازی این 
جز  و  نبوده  قطعی  و  لازم  شرط  خیلی  باشگاه  دو 
شرط های درجه 2 و 3 بود. پیشنهاد شده بود اگر 
خصوصی شوند بهتر است. می گویند اگر دولتی باشید 
الزاماتی که ما می خواهیم را شرایط دولتی نمی پذیرد. 
پس خصوصی سازی این دو باشگاه پیشنهاد بوده و 

دستوری کنفدراسیون فوتبال آسیا نبوده است.
مالکیتمشترکدوباشگاهجداشد

وی افزود: ما یعنی نظام به خاطر خیر و صلاح 
این دو باشگاه تصمیم گرفتیم و من هم در اواخر 
کار به این راه اضافه شدم تا این دو باشگاه به سمت 
از طرف سازمان خصوصی  بروند.  خصوصی سازی 
فوریه  در  تا  شد  تهیه  خوبی  نامه  یک  هم  سازی 
می  ماه  بهمن  دوم  نیمه  که  میلادی  جدید  سال 
شود نامه قطعی داریم و به ای اف سی اعلام کردیم 
این هم خبر  که شرایط واگذاری فراهم می شود. 
خوبی بود. مالکیت مشترک هم جدا شد که این هم 
خبر خوبی بود. مدارکی هم که می خواستند ارسال 
شد که این هم خبر خوبی بود. دیروز هم یک نامه 
از  برای دبیرکل کنفدراسیون فوتبال آسیا نوشتم. 
آقای محمدی سفیر ایران در مالزی تشکر می کنم 
که با هماهنگی او نوشتیم. دیروز جواب این نامه را 
برای ما ارسال و نکاتی را اعلام کردند. قرار است به 

زودی جلسه دفاع از مدارک را به ما خبر دهند. در 
این نامه روزنه امیدی هست و برای اولین بار این 
موضوع را اعلام می کنم. در این نامه آمده که ادله 
در جلسه حضوری همه  عنوان کرد  هایی که من 

آنها قابل طرح است. این خبر خوبی است.
تکالیفسرخابیهاازسال2016ازایران
خواستهشدهوبرایماههایاخیرنیست

به  ما  نیت  حسن  اینکه  بیان  با  سجادی 
کرد:  تصریح  شده،  داده  نشان  آسیا  کنفدراسیون 
فکر می کنم ما چون حسن نیت خود را به ای اف 
سی نشان دادیم و آنها هم همین استانداردها را می 
خواهند. ما با کسی دعوا نداریم. ان شالله خبرهای 
خوبی در پیش باشد. ما تلاش خودمان را انجام می 
دهیم. باز هم یادآوری می کنم این تکالیف از سال 
اخیر  ماه های  برای  و  ما خواسته شده  از    2016
دولت  در  گفتند  می  چرا  دانم  نمی  برخی  نیست. 
جدید کم کاری شده و اقدامی صورت نگرفته است! 

خیر این تکالیف برای سال 2016 است.
درآزادیتیردروازهرزرونداریم!

وی خاطرنشان کرد: باید اشاره کنم که ای اف 
سی اجباری برای ما ندارد. آنها می گویند هر کسی 
می خواهد حرفه ای شود داوطلبانه اعلام کند. حالا 
که برخی از باشگاه های ما داوطلب حرفه ای شدن 
هستند باید استانداردها را رعایت کنند. به عنوان 
تیر  بودند  گفته  آزادی  استادیوم  در  بار  یک  مثال 
رزرو  دروازه  تیر  بودن  گفته  بعد  کجاست؟  دروازه 
دروزه  تیر  آزادی  استادیوم  در  ما  خب  کجاست؟ 

رزرو نداریم! باید این مسائل پیش بینی می شد.
یکسریدرفضایمجازیامیدمردمرا

ضعیفمیکنند
و  اسناد  از  خیلی  یا  کرد:  تاکید  ورزش  وزیر 
و  شد  می  کشیده  زحمت  باید  مالکیت  مستندات 
تهیه و ارسال می شد. همه این اتفاقات را با افتخار 
می گویم. مردم به وزارت خانه، فدراسیون فوتبال 
اتفاقات  این  همه  کنند.  اعتماد  باشگاه  دو  این  و 
این  روزی  شبانه  کار  یک  با  شد.  انجام  روز   5 در 
کارها انجام شد. با صدری و آجورلو صحبت کنید 
تا ببینید در این 5 روز چه گذشت تا خیال مردم 
راحت شد. یکسری در فضای مجازی همیشه زرد 
صحبت می کنند و سعی می کنند که امید را در 
انرژی مثبت و  مردم ضعیف کنند. ورزش همیشه 
شادابی است. ورزش همیشه لذت بردن است و باید 
اخبار منفی  با  ما در ورزش خوب شود. چرا  حال 

سعی می کنند حال مردم بد شود؟

کل  در  قهرمانی  هرچند  گفت:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  هافبک 
قهرمان  هم  فصل  نیم  در  ما  تیم  نکنید  شک  اما  است  مهم  فصل 

می شود.
محمد شریفی درباره مصدومیت کتف خود اظهار داشت: مانده ام 
چه بگویم؟ درست در زمانی که خودم را به ترکیب اصلی رسانده و 
بیشتر برای پرسپولیس بازی می کردم، این اتفاق افتاد. واقعا بدشانسی 
آوردم، اما خدا بزرگ است و پس از بازگشت به تمرینات سعی می کنم 

خیلی زود باز هم برای تیم بازی کنم.
داد: آسیب دیدگی  توضیح  میزان مصدومیت خود  مورد  در  وی 
به عمل جراحی  نیازی  پزشکان  نظر  است. طبق  ناحیه کتف  از  من 
ندارم، اما کل کپسول ها و یکی از رباط های کتف سمت چپم پاره شده 
است. به دلیل خونریزی داخلی کتف من کبود شده. پزشکان گفته اند 
از حدود 10 روز دیگر می توانم به تمرینات بازگردم و به همین دلیل 
دیدار با تراکتور و پدیده را قطعا از دست خواهم داد. احتمال دارد قبل 
اما مقداری زمان  بازی نیم فصل به تمرینات اضافه شوم،  از آخرین 

می برد تا بدنم به آمادگی قبلی برسد.
هافبک تیم فوتبال پرسپولیس در خصوص برتری یک بر صفر 
برتر توضیح داد:  سرخپوشان مقابل سپاهان در هفته دوازدهم لیگ 

خدا را شکر تیم وضعیت خیلی خوبی دارد. از برد مقابل سپاهان خیلی 
خوشحال شدم و امیدوارم پرسپولیس همین روند را ادامه بدهد.

شریفی در خصوص شانس تیمش برای کسب قهرمانی نیم فصل 
پاسخ داد: روی قهرمانی پرسپولیس در نیم فصل شک نکنید. هر چند 
تیم  به  نیم فصل هم  قهرمانی در  اما  است،  قهرمانی کل فصل مهم 

انگیزه می دهد و جای خوشحالی دارد.
از  تا قبل  از عملکردش  وی درباره رضایت یحیی گل محمدی 
اما  می کنم،  تشکر  محمدی  گل  اعتماد  از  گفت:  خود،  مصدومیت 
وقت  هیچ  باشم.  خوب  پرسپولیس  برای  همیشه  که  است  وظیفه ام 
نباید در این تیم عملکرد بدی داشت و من هم هر زمان به زمین بروم 

باید بهترین عملکرد خودم را ارائه بدهم.
کامیابی نیا،  کمال  مثل  بازیکنانی  با  رقابت  درباره  بازیکن  این 
و  تیم  این  ترکیب  در  گرفتن  قرار  برای  اسدی  رضا  و  سرلک  میلاد 
کمک کردن آنها به خودش اظهار داشت: از این بازیکنان به عنوان 
نفرات بزرگ تر از خودم همیشه چیزهای زیادی یاد می گیرم و سعی 
دارم احترام آنها را حفظ کنم. هم تیمی  بودن با این بازیکنان و البته 
از سید جلال  افتخار است. همیشه  برای من  نفرات پرسپولیس  کل 
حسینی مشورت می گیرم و وی به عنوان بزرگ تر تیم مدام قبل و بعد 

از هر بازی و بیرون و داخل زمین مشاوره های خوبی به همه بازیکنان 
و خود من می دهد.

شریفی در مورد احتمال حذف پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا 
اظهار داشت: نمی خواهم در مورد این موضوع صحبت کنم اما قطعا 
دوست دارم پرسپولیس به عنوان تیمی که دو فصل قبل نایب قهرمان 
آسیا شد و سال گذشته هم یکی از تیم های خوب مسابقات بود، بار 

دیگر در این رقابت ها شرکت کند.

اعلامزمانرسیدگیبهدرخواست
غرامت9میلیوندلاری

بازیکن برزیلی و اسبق تیم فوتبال استقلال 
اعلام کرد تا ماه آینده تکلیف پرونده او و باشگاه 
پادووانی  لئوناردو  شد.  خواهد  مشخص  سابقش 
ایران  در  از مشکلاتی که  بعد  پادووانی  لئوناردو 
بعد  و  شد  برزیل  راهی  آمد  وجود  به  برایش 
 9 غرامت  خواستار  فیفا  به  شکایت  با  مدتی  از 
قیم  شد.کاظم  باشگاه  این  از  دلاری  میلیون 
مدیر پیشین روابط بین الملل استقلال در تیرماه 
میلیون   9 پادووانی  کرد  اعلام  گذشته  سال 
که  است.زمانی  کرده  غرامت  درخواست  دلار 
بازیکن پیام  این  برای  باشگاه آمد  به  سعادتمند 
فرستاد و حتی پیگیر وضعیت او شدیم اما وقتی 
رای او به باشگاه آمد متوجه شدیم که پادووانی 
9 میلیون دلار ادعای غرامت کرده بود. البته این 
دلیل  به  کرد  اعلام  بعد  چندی  برزیلی  بازیکن 
وی  با  استقلال  در  حضورش  زمان  در  اینکه 
و  نیست  توافقی  هیچ  به  حاضر  شده  بدرفتاری 
دریافت  را  دلاری اش  هزار   100 مطالبات  حتی 
پیگیر   CAS دادگاه  طریق  از  تنها  و  نمی کند 
پرونده اش شده است.  با توجه به نزدیک شدن 
در  استقلال  و  بازیکن  این  پرونده  به  رسیدگی 
دادگاه CAS با وی تماس گرفت که پادووانی 
اظهار داشت: CAS، جلسه ای را در تاریخ  21 
ژانویه )اول بهمن ماه( برنامه ریزی کرده است. 
قرار است در این جلسه توضیحاتی را ارائه  کنم و 
آنها اظهارات من را بشنوند. پس از برگزاری این 
جلسه تصمیم نهایی اتخاذ می شود.وی افزود: من 
از استقلال در این مدت پولی دریافت نکرده ام و 
طبق برنامه ای که دادگاه بین المللی ورزش انجام 
تکلیفم  تا  کرد  خواهم  شرکت  جلسه  در  داده 
استقلال  اسبق  و  برزیلی  مدافع  شود.  روشن 
تاکید کرد: امیدوارم پرونده من استقلال در ماه 
را  سختی  روزهای  واقعا  چون  شود  حل  آینده 

پشت سر گذاشتم.

مذاکرهوتشویقرییسفدراسیونزورخانهای
افشایطرحآجورلوبرایانتخاب

مدیرعاملپرسپولیس!
سردار باران چشمه از تماس تلفنی با سردار 
آجورلو پیرامون مدیرعاملی پرسپولیس خبر داد؛ 
تماسی که در آن مدیرعامل استقلال وی را برای 
حضور در پرسپولیس ترغیب کرد. در شرایطی که 
از هفته گذشته شایعات پیرامون مدیرعامل سردار 
بود،  گرفته  شدت  پرسپولیس  در  چشمه  باران 
برخی از هواداران پرسپولیس به ارتباط صمیمانه او 
با مدیرعامل استقلال سردار آجورلو اشاره و شواهد 
خود را هم در این باره باتوجه به دوره مدیرعاملی 
آجورلو در تراکتور و عضویت باران چشمه در هیئت 
مدیره این باشگاه ارائه کردند.اما حالا مهرعلی باران 
چشمه در گفتگویی که با پیمان یوسفی در برنامه 
این  از  بیشتری  ابعاد  داده،  انجام  مردم  و  ورزش 
ارتباط را آشکار کرده و حتی گفته که او پس از 
پیشنهاد سجادی برای مدیرعاملی پرسپولیس، با 
هم  استقلال  مدیرعامل  و  کرده  صحبت  آجورلو 
مدیرعاملی  صندلی  روی  تا  کرده  ترغیب  را  او 
از  نظر  به  که  چشمه  بنشیند.باران  پرسپولیس 
دارد،  هم  رضایت  استقلال  در  آجورلو  عملکرد 
استقلال  آقای آجورلو در  این خصوص گفت:  در 
باشگاه را سروسامان می دهد. در صحبتی که باهم 
سروسامان  را  استقلال  او  ]فهمیدم[  هم  داشتیم 
و  است  فوتبالی  و  است  باشگاهی  او  است.  داده 
از عهده مدیریت باشگاه هم برمی آید. او در مورد 
تماس تلفنی با آجورلو و طرح پیشنهاد مدیرعاملی 
اش در پرسپولیس عنوان کرد: به من هم پیشنهاد 
کرد که بیا ]پرسپولیس[ و من هم کمکت می کنم. 
اما من واقعا فکر می کنم افراد بهتر از من هستند 
که آنجا کار کنند. چون نیاز به این هست که کمک 
فدراسیون  شود.رییس  پرسپولیس  به  بیشتری 
زورخانه ای در پایان با اعلام تلویحی انصراف خود 
از مدیرعاملی پرسپولیس به صورت ضمنی گفت 
که از نظر اقتصادی نمی تواند کمکی به پرسپولیس 
کند: ما اگر کمکی از دستمان بربیاید برای هر دو 
باید  مدیرعاملی  برای  اما  می دهیم  انجام  باشگاه 
کسی باشد که از نظر اقتصادی پول خوبی بیاورد 
تا مشکل تامین منابع پرسپولیس حل شود. با این 
صحبت ها عمق اختلاف و تقابل سردار آجورلو با 
پرسپولیس  مدیرعاملی  سرپرست  صدری  مجید 
روشن می شود. آنها در ماجرای انتخاب کارگزار و 
تبلیغات محیطی اختلاف علنی داشتند و حالا به 
نظر می رسد که مدیرعامل استقلال به هیچ وجه 
تمایلی به ادامه حضور صدری در پرسپولیس ندارد.

بازگشتحامدلکبهروزهایاوج
بهترینخبربرایپرسپولیساست

مربی پیشین دروازه بانان پرسپولیس گفت: 
با وجود اینکه رفتن »بوژیدار رادوشوویچ« برای 
پرسپولیس خیلی بد شد اما حامد لک به خوبی 

توانسته است خود و تیمش را در اوج نگه دارد.
محسن سیدی درباره پیروزی یک بر صفر 
به  گفت:  اصفهان  سپاهان  مقابل  پرسپولیس 
بودیم  تیم شاهد  از هر دو  را  بازی خوبی  نظرم 
از  تیم  این  استفاده  و  پرسپولیس  مدیریت  که 
سه  به  شد  باعث  خود  گلزنی  کم  موقعیت های 

امتیاز برسند.
وی ادامه داد: فکر می کنم سپاهان یکی از 
بهترین تیم های حال حاضر لیگ برتر است اما به 
هر حال روی دور بردن نیفتاده است. با این حال 
باید به این تیم همچنان احترام گذاشت چون به 
زودی باز هم می تواند با کسب نتایج درخشان به 

جمع مدعیان قهرمانی بازگردد.
با  پرسپولیس  بانان  دروازه  پیشین  مربی 
اشاره به عملکرد حامد لک افزود: او یکی از دلایل 
تیم های  با  بازی  در  پرسپولیس  موفقیت  مهم 
اصفهانی بود. هر وقت حامد لک آماده بوده است 
پرسپولیس با توان بیشتری برای بردن جنگیده 
چون خیالش بابت دروازه تیم راحت بوده است. 
حامد لک نشان داد بدون بوژیدار رادوشوویچ هم 
می تواند موفق شود. کافی است او تمرکز خود را 
به بازی دهد تا بتواند تبدیل به یکی از ستاره های 
پرسپولیس شود. در اوج بودن لک بهترین خبر 

برای پرسپولیس است.

گلزاری:کسرامتیازازگلگهرمنطقی
نیست

بین  تفاوتی  می گوید  گل گهر  کاپیتان 
با  می گیرند  قرار  ترکیب  در  که  بازیکنانی 
بازیکنانی که فرصت بازی پیدا نمی کنند نیست 
و همه بازیکنان تیم از کیفیت بالایی برخوردارند.
مهران گلزاری در گفتگویی در مورد اینکه 
می کند،  بازی  تر  پخته  فصل  این  در  گل گهر 
همینطور  بله  کرد:  آغاز  را  هایش  حرف  اینطور 
بزرگ  شخصیت  امسال   می کنم  فکر  و  است 
ایران  فوتبال  به  را  سیرجان  فوتبال  و  گل گهر 

نشان دادیم.
کاپیتان سیرجانی گل گهر در مورد دربی با 
مس رفسنجان گفت: بازی با مس بازی خوب و 
از کار در آمد و خدا را شکر که به  پر هیجانی 
بازی برگشتیم و روحیه تیمی و شکست ناپذیری 

مان را نشان دادیم.
برابر  که  دیداری  دو  مورد  در  گلزاری 
میدان  به  اراک  آلومینیوم  و  آستارا  شهرداری 
رفت گفت: این نظر کادر فنی بود و خدا را شکر 
عملکرد خوبی داشتم. با اینکه در پست هافبک 
و  ایران در گل گهر هستند  بهترین های  دفاعی 
کادر  می کنم  فکر  اما  نبود  من  تخصصی  پست 
نتیجه  خوب  و  بود  راضی  عملکردم  از  فنی 

گرفتیم.
 ۷ کسر  مورد  در  گل گهر  سیرجانی  مدافع 
امتیاز از گل گهر گفت: کسر امتیاز منطقی نبود 
چون باشگاه گل گهر هیچ تخلفی انجام نداده ولی 
ما هم قسم شدیم که امتیازات را جبران کنیم و 
دل مردم سیرجان را با کسب یک جایگاه خوب 
شاد کنیم. جایگاه واقعی گل گهر جایی است که 

در پایان فصل نشان می دهیم.

کمپناصرحجازیاز1401
دراختیاراستقلال

مسئولان استقلال در تلاش هستند طی ماه 
اختیار  را در  آینده دو زمین تمرین خوب  های 

تیم فوتبال خود قرار بدهند.
درباره  زیادی  مسائل  گذشته  روزهای  طی 
عنوان  به  آرارات  ورزشگاه  چمن  رفتن  بین  از 
زمین تمرین استقلال مطرح شده است. در این 
خصوص فرهاد مجیدی نیز طی مصاحبه ای از 
خراب شدن چمن آرارات گلایه کرد و خواهان 

بهبود آن شد
به  مربوط  استقلال  تمرین  زمین  مشکل 
داشته؛  وجود  قبل  ها  مدت  از  و  نیست  امروز 
مدیرعامل  آجورلو  مصطفی  شرایطی  چنین  در 
استقلال از روزی که به باشگاه رفت، برای آماده 
زد.  استارت  سازی چمن کمپ مرحوم حجازی 
تا نیم فصل  اینکه گفته می شد چمن کمپ  با 
آماده می شود اما با توجه به فصل سرما عملا این 

موضوع امکان پذیر نیست.
معاون  سمیعی  فرشید  اعلام  اساس  بر 
مرحوم  کمپ  چمن  استقلال  باشگاه  حقوقی 
حجازی از ابتدای سال 1401 آماده بهره برداری 

است.
نظر  در  استقلال  مسئولان  دیگر  سوی  از 
که  برتر  لیگ  های  رقابت  فصل  نیم  در  دارند 
تیم  و  شود  می  تعطیل  روزی  چند  مسابقات 
نیز  را  آرارات  چمن  روند،  می  استراحت  به  ها 
مورد ترمیم قرار بدهند تا از ابتدای سال جدید 
استقلال دو زمین تمرینی در اختیار داشته باشد.

تغییرتاکتیکدفاعیعراقبرایدیدار
باشاگرداناسکوچیچ

سرمربی جدید تیم ملی عراق پیش از دیدار 
با ایران دست به تغییراتی در خط دفاع زد.

در  است  قرار  کشورمان  فوتبال  ملی  تیم 
هفتمین  در  آزادی  ورزشگاه  در  بهمن   ۷ تاریخ 
بازی خود در انتخابی جام جهانی 2022 میزبان 
سایت  رابطه  همین  در  است.  عراق  ملی  تیم 
تاکتیک دفاعی  تغییر  از  نیوز« عراق  »السومریه 
این تیم پیش از دیدار با ایران خبر داد و نوشت: 
زلیکو پتروویچ سرمربی یوگسلاو  تیم ملی قصد 
به  را  باتجربه  مدافع  ابراهیم  احمد  دوباره  دارد 
لبنان  و  ایران  با  دیدار  برای  ملی  تیم  اردوی 
هوایی  نیرو  باشگاه  باتجربه  مدافع  کند.  دعوت 
جام  های  رقابت  برای  عراق  لیست  از  نامش 
کشورهای عربی خط خورده بود و اکنون دوباره 

به لیست تیم ملی برگشته است.
جام  های  رقابت  در  عراق  جدید  سرمربی 
جوان  مدافع  یونس  مناف  به  عربی  کشورهای 
احمد  شدن  دعوت  با  البته  کرد.  می  اعتماد 
ابراهیم این مدافع جوان از لیست کنار گذاشته 

نشده و او نیز در اردو حضور خواهد داشت.
 16 کسب  با  اکنون  اسکوچیچ  شاگردان 
امتیاز صدرنشین گروه اول مسابقات انتخابی جام 
جهانی هستند. یوزها اگر در این بازی برنده شوند 
صعودشان به جام جهانی قطعی می شود. کره با 
کسب 14 امتیاز در رده دوم قرار دارد. عراق نیز با 

کسب 4 امتیاز در رده پنجم جدول ایستاده است.

کارتبازیتاجیکستانیهایپرسپولیس
چگونهصادرشد؟

فوتبال  فدراسیون  وضعیت  کمتیه  رئیس 
توضیحاتی درباره صدور کارت بازی برای دو بازیکن 
تاجیکستانی پرسپولیس با وجود بدهی قطعی این 
باشگاه ارائه کرد. یک روز قبل از دیدار پرسپولیس 
دلیل  به  لیگ  سازمان  شد  اعلام  سپاهان  مقابل 
به  سرخ پوشان  دلاری  هزار   96 و  قطعی  بدهی 
کریستین اوساگونا، کارت بازی وحدت هنانوف و 
منوچهر صفروف، دو بازیکن تاجیکستانی این تیم 
پیگیری های  از  پس  البته  است.  نکرده  صادر  را 
مدیران پرسپولیس ساعاتی قبل از دیدار با سپاهان 
کارت بازی این دو بازیکن صادر شد که این موضوع 
ابهاماتی را به همراه داشت. جمشید نورشرق، رئیس 
کمیته وضعیت سازمان لیگ در گفت  و گویی با 
برنامه ورزشگاه اعلام کرد طبق توافق پرسپولیس 
محل  از  اوساگونا  طلب  قرار شد  لیگ  سازمان  با 
مطالبات این باشگاه در سازمان لیگ به حساب وی 
در قطر واریز شود و با توجه به تامین منبع مالی 
پرداخت این بدهی برای دو بازیکن تاجیک کارت 

بازی صادر شد.

آنهامیخواهندشمارادرعملانجامشدهقراردهند؛

درخواست ویژه پرسپولیس از كمیته استیناف
در  تغییرات  که  می گوید  پرسپولیس  باشگاه 
کمیته  انضباطی،  کمیته  حکم  اساس  بر  جدول 

استیناف را تحت فشار قرار می دهد.
در حالی که رییس کمیته استیناف در گفتگوی 
تازه خود اعلام کرده که تا زمان تشکیل جلسه این 
کمیته و صدور حکم نهایی، جدول لیگ برتر نباید 
تغییر کند، باشگاه پرسپولیس نیز با بیانیه ای تازه 
درخواست تشکیل سریعتر جلسه و صدور حکم را 
کرده است.باشگاه پرسپولیس می گوید که ادامه این 
اهالی فوتبال به جدول جدید و  باعث عادت  روند 
قراردادن کمیته استیناف در عمل انجام شده، است 
و باعث خواهد شد که حکمی ناعادلانه صادر شود.

سهتیمسودبردندوهمهضررکردند
با یک حکم عجیب و غریب در نحوه رسیدگی، 
مستندات و صدور و اعمال رای روبه رو هستیم. در 
پرونده بازیکن خارجی گل گهر با توجه به آن چه از 
شد،  مطرح  رسمی  مقام های  و  کارشناسان  سوی 
نتیجه گیری ای اتفاق افتاده که طی آن همه جوانب امر 
بررسی نشده. اتفاقاتی که در ادامه در حال روی دادن 
است نیز احساس خوبی را منتقل نمی کند. سه تیم 
سود برده اند و دیگران همه متضرر شده اند. این مساله 

تاثیر عجیب و حساب شده ای روی لیگ گذاشت.
چرااصراربرتعجیلرایبود؟

در  که  شد  صادر  حالی  در  همچنین  رای  این 
جریان رسیدگی با مشکلات و ابهام های زیادی روبه رو 
به  اشاره  خود  صحبت های  در  فن  کارشناسان  بود. 
رسیدگی  جریان  در  که  داشتند  فراوانی  اشتباهات 
خود  نامه های  آیین  و  قوانین  به  حتی  افتاد.  اتفاق 
فدراسیون اشاره کردند که موید همین نکته بود و بر 
اساس آن ها اصولا صدور چنین حکمی جایز نبود. در 
این ارتباط مثال هایی از فوتبال دنیا و حتی رقابت های 
داخلی هم ارائه شد که صدور چنین رایی را زیر سوال 
می برد. در متن رای هم که ابهام و عدم بررسی کافی 
دیده می شود. هنوز یکی از سوالات این است که چرا 
بود آن هم رایی که  اعلام رای  بر تعجیل در  اصرار 
شاکله لیگ را به هم ریخت و پشتوانه قانونی کافی 

هم نداشت.

چراسازمانلیگپاسخگونیست؟
از  پیش  نمی شود.  ختم  جا  همین  به  ماجرا 
این مدت زمان مشخصی اعلام شده بود که کمیته 
استیناف نظر خود را اعلام کند. پس چه شد؟ اگر 
بررسی به این میزان زمان نیاز داشت چرا کمیته 
با آن سرعت رای را صادر می کرد؟  باید  انضباطی 
این کشتن زمان فعلی چه هدفی را دنبال می کند؟ 
آیا کسی توجه دارد؛ عادت کردن به این امتیازات 
دیگر  چرا  راستی  به  دارد؟  تبعاتی  چه  جدول  و 
باشگاه ها که متضرر شده اند دیگر واکنشی ندارند؟ 
برای آن ها چه اتفاقی افتاده است؟ باشگاه گل گهر 
دیگر چرا صدایی ندارد؟ چه مسائلی در میان است 
اتفاق  روشنگری  درباره اش  بعد  سال ها  احیانا  که 
بیفتد؟ چطور است که بخش بین الملل فدراسیون 
داشته،  پرونده  این  در  زیادی  سهم  که  فوتبال 
بازی  کارت  که  لیگ  سازمان  و  شده  گم  نقشش 
خروجی  در  نمی شود  نیستند.  جوابگو  کرده  صادر 
رای، فقط باشگاه پرسپولیس و بقیه باشگاه هایی که 

سکوت کرده اند ضرر کنند!
اینوضعیتبرخلافرویهبینالمللیاست

هر  استیناف  کمیته  که  است  این  ما  سخن 
اگر  کند.  اعلام  را  خود  بررسی  نتیجه  زودتر  چه 

تخلفی اتفاق افتاده که محرز شده است بگوید. اگر 
رای  برای صدور  قانونی  مستند  تخلف،  در صورت 
اهدای امتیاز به چند تیم وجود دارد، آن را مشخص 
باعث می شود  عاملی  کند. روشنگری کند که چه 
عمل  داخلی  و  بین المللی  رویه های  خلاف  بر  که 
شود که سود خاصی نصیب خواص و ضرر نصیب 
اکثریت شود؟ اگر هم نه و رای باطل است که آن را 

بگوید. تکلیف باشگاه ها و لیگ روشن شود.
کمیتهاستینافرادرعملانجامشدهقرار

میدهید
و  امر  حساسیت  به  توجه  با  دیگر،  سوی  از 
ابهام درباره بروز تخلف و همچنین بندهای قانونی 
برای صدور رای، دلیل اعمال رای قطعی نشده در 
جدول مسابقات که در عمل باعث فشار روی کمیته 
زمان  گذر  شده چیست؟  آن  تایید  برای  استیناف 
چینش  و  امتیازات  این  به  عادت  باعث  همچنین 
جدول می شود و همه این ها در عمل فوتبال ایران 
قرار  شده  انجام  عمل  برابر  را  استیناف  کمیته  و 
اندیشی ها  مصلحت  به  منجر  می تواند  و  می دهد 

شود که به عادت موجود دست زده نشود.
پاتوسیواستنلیهمبازیملینداشتند

چه  تا  جاری  فصل  لیگ  می دانیم  ما  همه 

است. حتی  همراه  فشرده  رقابت  با  و  حد سنگین 
یک گل می تواند شرایط نهایی جدول را دگرگون 
با  پرونده  یک  اساس  بر  که  این  به  رسد  چه  کند 
بدهند.  امتیازاتی  تیم  چند  به  دارد  که  ابهام هایی 
نباید این گونه امتیاز گرفتن در فوتبال ایران به رسم 
و بدعت تبدیل شود چون می توان برای تکرار آن، 
انواع سناریوها را اجرا کرد. از سوی دیگر سوال است 
که آیا در سال های گذشته بازیکنانی چون پاتوسی 
و استنلی نبوده اند که با بدون بازی های ملی در این 
لیگ حضور پیدا کردند؟ چرا در آن زمان خبری از 
این حرف ها و آرا نشد؟ آیا منافع تیم هایی خاص در 

میان بود که باید لحاظ می گردید؟
اگرقانونینیست،رایچطورصادرشد؟

از سوی دیگر چرا به پرونده ای موازی و مشابه 
با همین پرونده باشگاه گل گهر توجه نشد و حکمی 
قوانین  براساس  هم  پرونده  آن  در  نگردید.  صادر 
هستیم.  روبه رو  خارجی  بازیکن  موضوع  با  داخلی 
باشد.  مشابه  دو  هر  برای  باید  رای  و  رفتار  قاعدتا 
در آن پرونده مشخصا از سوی ناظر بازی اعلام شد 
بازی  وارد  مجوز  بدون  تهرانی  تیم  بازیکن  دو  که 
شده اند. اگر قانونی هست باید برای همه اجرا شود 
و اگر قانونی نیست که آن رای چه طور صادر شد؟ 
چه قدرتی وجود دارد که می تواند یک جایی منجر 
جلوی  که  این  یا  شود  قانون  بدون  رای  صدور  به 
اجرای قانون را گرفته باشد؟ باشگاه نساجی تاکنون 
بارها اعتراض کرده که چرا به شکایتش رسیدگی 

نمی شود.
چهکسیازاینبلاتکلیفیسودمیبرد؟

یکسری مسایل واضح و روشن وجود دارد که 
به آن ها توجهی نشده و جای سوال دارد. درست 
باید  سپاهان  و  پرسپولیس  هم  زمان  همین  در 
براساس یک رای در زمین بی طرف از هم میزبانی 
کنند که این هم باز به سود تیم خاصی شده است 
که همه این ابهامات را موجب شده است. بار دیگر 
تاکید می کنیم نتیجه این پرونده باید هر چه زودتر 
مشخص و اعلام شود. بلاتکلیف بودن لیگ و تیم ها 

به چه قیمتی و به سود کیست؟
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